
Skinnarvikens intresseförening  

Protokoll vid styrelsemöte    2024-03-21 

 

 

Plats:  Messenger gruppchat SIF 2023-2024  

Deltagare: Gunilla Silverberg, Mikael Nyström, Jarl Risberg, Åke Stridh, Reid 

Cederlund, Margareta Vogel. Jens Lundsten deltar till och med punkt 5 

samt under punkt 7.  

 

1 Mötets öppnande 

Ordf Gunilla Silverberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet. 

 

2 Val av mötesordförande, mötessekreterare o justerare 

Till ordförande för mötet väljs Gunilla, sekr Margareta och justerare Mikael. 

 

3 Dagordningens godkännande 

Dagordningen justerades och godkännes. 

 

4 Föregående styrelseprotokoll 240124 

Protokollet godkännes. 

 

5 Ekonomi – Jens 

197 800 kr ca i kassan. Erhållit bidrag från trafikverket, kommunal har 

fyllnadsinbetalt. Inkommen faktura 1800 kr avs hemsidans domän. 

Kommande kostnader:  

-Snöskottning och grus beräknas till ca totalt 70 000 kr på underhåll – ej ännu 

fakturerat och för resten av verksamhetsåret. Snöröjning, skrapning, saltning, 

kantröjning.  

-10 000 i faktura som kommer från Bökeviks fiskeläge för asfaltsvägen. 

Jens uppskattar att vi har max 100 000 kr att lägga på vägprojekt. 

 

Beslut att genomföra de 6 vändplaner som Åke tagit in priser på till en kostnad av ca 

65 000 kr – se punkt 7. Planerat genomförande i slutet av maj 2024. 

 

Medlemmar - Gunilla 

Gunilla har kontrollerat adresser – fel adress på tre av fem som inte betalt. Vi skickar 

fysiska brev – och efterfrågar mailadresser. Gunilla gör detta. 

 

6 Vägar – status och löpande underhåll – Reid 

Det finns önskemål om skrapning av början på Håanabbsvägen, som är skumpig – 

samt höghöjdsklippning som skulle ske under mars. Reid påminner.  

Åke och Reid var ute och lagade vägarna i slutet av februari.  

Nån gång under april kan det bli saltning.  

Strax före jul skrapades det vägar så det blev lerigt. Den som skötte skrapningen 

körde lite för fort och då började det studsa. Samtidigt engagerade han sig i 

tvättbrädeguppen. Nybörjarmissar som kommer att rätta till sig efter kommunikation. 

 

7 Vägarbeten – långsiktigt – Åke 

Förslag utmailat. Om vi kan lägga 65 000 i år så klarar vi 6 vändplatser. Då får vi 

skjuta lösningen för Aspholmsvägen på framtiden och kan kanske komma överens 

om det med Miljöteknik. 

 

Särskild diskussion behöver tas om Fåranabbsvägen vid Mikael där det samlas 

mycket vatten som rinner ner på vägen från berget. Där har dessutom byggen 



påverkat vägen. Åke föreslår att man samlas på plats och diskuterar problemet där. 

Åke, Mikael och Reid, Klas Bonde och Gösta Oredsson - före vårt nästa möte 16/5. 

 

Diskussion kring det estetiska med skyltning av vändplatser och P-förbud i områdets 

gröna miljö. Synpunkter på att det passar i stadsmiljö men inte i Bökevik. Efter 

diskussion enas Styrelsen om att skyltningen behövs för att vändplatserna ska kunna 

hållas tomma för vändande större fordon. 

 

8 Rapport om detaljplanen – Gunilla har haft kontakt med planarkitekt  

Man har mätt hur högt över havsnivån 6 av våra fastigheter ligger. För dem som 

ligger under 3,5 m kommer de bestämmelser som gäller för den gamla detaljplanen 

att gälla också i fortsättningen. Ännu finns inga beslut om vilka. De fastigheter där 

man mätt är: Fåranabben 7, 9, 11 Aspholmsvägen 5 Håanabbsvägen 30 samt 

Skinnarviksvägen 8. 

 

Däremot vill länsstyrelsen ha tid på sig att se över vägarna och behöver lite tid på sig. 

Ingenjörer därifrån skulle se över och räkna på vad som behöver göras. De är 

intresserade av Åkes genomgång av vägarna, vill ev ha ett möte framöver med 

föreningen för att komma fram till en avsiktsförklaring. Vägarna behöver emellertid 

inte åtgärdas de närmaste åren. Eventuellt kommer vi kunna söka pengar från MSB, 

och/eller kanske något kommunalt bidrag framöver. 

 

Åke: vägarna inom västra Bökevik är ganska enkelt – bara att höja. Flintholmsvägen 

däremot är inte enkel -vet inte hur det tekniskt ska lösas. Minnesanteckning från 26/1 

skickas till dem. 

 

9 Övrigt  

-  Reid: inbrottsförsök. Måndag förmiddag. Man verkar ha rekat lördag morron kl 4 

och sedan återkommit på söndagsmorgonen. Fastighetsägaren hade kameror så han 

såg dem. Han aktiverade en siren så de sprang därifrån. Polisen var där på 20 minuter. 

De hade inte kommit in i huset. Möjligen var de ute efter växelhuset på motorn. Åke: 

det har varit mkt inbrott i Trolleboda. De är ute efter båtmotorer och har även gjort 

inbrott i husen. Åke noterar också att det numera står väldigt få båtar på tomterna i 

området, vilket var vanligare förr. 

Gunilla skickar ut ett brev till medlemmarna och uppmärksammar alla på att vara 

vaksamma. Så ser vi om vi ska ha mer information på årsmötet. 

- Vildsvinsfrågan. Det bökas mycket i backarna och på några tomter. Det är 

markägarna som ska initiera en eventuell jakt. Gunilla kontaktar så småningom Mary 

och Gösta för att diskutera. I övrigt avvaktar vi. Har vi tur drar de sig tillbaka när 

sommargästerna kommer. 

- Frågan om fotbollsplan. Låg och ganska sank mark nedanför kommunals stugor. 

Det behöver dräneras om vi ska kunna anlägga en fotbollsplan där. En bäck går 

igenom. En kostnadsfråga. Inget vi har råd med i år. Markägaren har inte sagt ok än. 

Frågan ska också lyftas med kringliggande fastigheter. Ska vi ha det uppe till 

årsmötet? 

- Badviken.  Mikael har varit i kontakt med Johan ang skissen som ska vara på 

ingång. Avsikten är framförallt få bort biltrafiken framför stranden. Ta bort 

möjligheten att runda den lilla busken. Med hjälp av lite grävmaskinsarbete skulle 

man kunna utvidga området bakom busken. Något som markägaren måste tillåta.  

Finns även en idé om att med en harv ta bort tång och vass i vattnet vid stranden. Åke 

noterar att tång och vass får man ta bort, men det finns lagar som reglerar vad man 

får göra i vattnet och på bottnen. 

Beslut: Vi avvaktar Johans plan – och en budget. 

- HLR-utbildning till sommaren. Bordlägges till nästa möte i maj. 



- Reid: Funderat på att göra en lättillgänglig sida med aktuell väginformation. 

Det finns en sida med dokumentation kring grävandet för vatten och avlopp som 

Fiberföreningen lagt ut. Reid vill göra om den till en inofficiell vägsida. En 

Facebook-sida där man kan gå ut med information snabbt. Ex nu ska det saltas, 

nästa vecka skrapar vi. Inlägg sköts av administratören, den ska i första hand vara 

envägsinformation för att nå fastighetsägarna med info. Styrelsen ställer sig 

positiv till förslaget. 

   

10 Tidpunkt för kommande möten:  

 

2024-05-16 samt 2024-06-23 

 

11 Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat och tackar alla för visat intresse. 

 

 

2024-03-21 

 

 

 

Margareta Vogel, sekr 

 

 

 

 

Gunilla Silverberg, ordf  Mikael Nyström, justerare 

 

 


